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XLIII. řádné jednání Náčelnictva Junáka 
 

1. Teze vyznamenání           

Zpracoval jsem a předložil materiál s návrhy změn ve statutech a systému vyznamenání. 
Došlo pouze k diskusi a materiál bude předložen k rozhodnutí na jednom z příštích zasedání. 
Na požádání ho mohu zaslat. 
 

2. Zpráva VRJ          

VRJ situaci nestihla projednat moji interpelaci ohledně fotografie G. Husáka v metodické 
publikaci k novým stezkám. Bod je ovšem zařazen v programu dalšího zasedání. Před 
vytištěním publikace si bohužel nikdo tohoto malého obrázku nevšiml. V dalším vydání 
publikace již tato fotografie nebude.  
Druhá moje interpelace se týkala termínu Bambiriády. Br. Výprachtický řekl, že ČRDM se 
občas zabývá samotným významem Bambiriády. Termín vychází z historie této akce. Ses. 
Rocmanová doplnila, že Bambiráda bude příští rok 4. – 7. 6. 2009. Termín navazuje na 
evropský mládežnický den. S termínem se pro příští rok již nic udělat nedá. Br. Slunéčko pak, 
že Junák Bambiriádu nepovažuje za svou akci a vytváří si díky své síle vlastní náborové akce 
v září. 
Počet členů Junáka přestal klesat. Stav se zvýšil o 49 členů, což je ale zapříčiněno spíše 
dospělými členy. 
 

3. Složení Výkonné rady Junáka           

Novým zahraničním zpravodajem VRJ pro WOSM byl jmenován br. Vaněk. 
Bohužel ve funkci zpravodaje by rád na podzim skončil br. Černý.  
 

4. Skautské časopisy         

Tomuto tématu bude věnováno samostatné jednání v říjnu. Orientačně se odhlasovala 
preference oslovování i rodičů a frekvence vycházení časopisů pro mladší členy desetkrát 
ročně. 
 

5. Krojové označení           

Náčelnictvo změnilo přílohu Krojového řádu, aby vyhovovala nové stezce.  Stupně budou 
vyznačeny již avizovanými krystaly a našívat se budou na pravou kapsu; výzvy pak na rukáv 
k odborkám, nošeny pak budou jen dvě poslední. Tři orlí pera je možno nosit podle 
současných pravidel. 
 

6. Založení Centra vzdělávání Parvula      

Náčelnictvo Junáka schválilo ve druhém čtení Statut Centra vzdělávání Parvula, což je další 
zvláštní organizační jednotka se zaměřením na vzdělávání. 
 

7. Novelizace statutu KSSJ         

Statut této ZvOJ prochází novelizací, ve své podstatě technickou. 
 

8. Založení ZvOJ Krajinská         

Tato zvláštní jednotka bude opravdu zvláštní. Důvodem jejího založení je hospodaření 
českobudějovického střediska – musela by platit DPH, ale také je tam zakotven vzdělávací cíl. 
Takže máme již čtvrtou ZvOJ, která má ve statutu vzdělávání. Další zajímavostí je pokud 
vyřešit problémy s velkým podílem dospělých při žádání o dotace. Ti se budou moci 
registrovat u této jednotky. 


